
Zápis z jednání 

Správní rady spolku Sdružení přátel Gymnázia Židlochovice, z.s.  konané dne 25. 
února 2019 

Městský Úřad, 66701 Židlochovice 

 

Dne:  25.února 2019 
Přítomni:  Kateřina Klášterecká 

  Ing.  Stanislava Gergelová 
Mgr. Martina Remešová 
Bc. Miroslav Šiler 

Mgr. Lenka Otýpková 
Mgr. Petr Toman 

Gabriela Motlíčková 
 
členové kontrolní komise: Ing. Stanislav Večeřa  

         Magda Kovarčíková 
         Ing. Pavlína Sedláková 

 
 
Omluvená nepřítomnost: Mgr. Dana Pauková     

Program : 

 
1. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 
2. Hospodaření za rok 2018, uzavření, hodnocení 

3. Stav výběru příspěvku SPGŢ 
4. Zpráva o 20. ročníku Plesu Gymnázia 

5. Oslava 25. výročí existence Gymnázia Ţidlochovice 
6. Mimořádné akce a poţadavky na čerpání 
7. Diskuze, závěr 

 
 

V 17:00 přítomno 6 členů SPGŢ. 
 

Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 

 

Zapisovatelem jednání byla navrţena paní Mgr. Lenka Otýpková, ověřovatelem zápisu byla 
navrţena paní 
Mgr. Martina Remešová 

 
Hlasování: 6 pro 

 
 
Návrh usnesení: Zapisovatelem jednání byla zvolena paní Mgr. Lenka Otýpková, 

ověřovatelkou zápisu byla     zvolena paní Mgr. Martina Remešová. 
 

 
Usnesení bylo schváleno. 
 

 



V 17,05 se dostavili Ing. Pavlína Sedláková a Bc. Miroslav Šiler 
 

Hospodaření za rok 2018, uzavření, hodnocení 

Rozpočet na dané období byl stanoven jako vyrovnaný. Díky účelnému hospodaření skončil 

s mírným přebytkem. Tento bude vyuţit na finanční podporu nečekaných či mimořádných 

výdajů – především k podpoře aktivit spojených s 25.- výročím zaloţení Gymnázia. 

Paní Gergelová  připravila podklady k odevzdání daňového přiznání za rok 2018, materiály 

byly předány k revizi Kontrolní komisi. Zpráva o hospodaření za celý rok 2018 bude 

přednesena na Shromáţdění delegátů v listopadu 2019. 

 

Stav výběru příspěvku SPGŽ 

Setrvalým problémem je výběr příspěvků, který pro letošní kalendářní rok 2019 byl stanoven 

na výši 

500.- Kč. 

Je potřeba neustálá edukace o účelu a prospěšnosti tohoto příspěvku. 

SPGŢ připraví jmenovité dopisy s ţádostí o zaplacení příspěvku a poţádá ředitelství (potaţmo 

třídní učitele) o spolupráci s jejím předáním. Zpráva bude předána téţ přes systém Bakaláři. 

 
 

Zpráva o 20.  ročníku plesu Gymnázia 

Příprava plesu je velmi náročným podnikem. Ples je však jednou z moţností jak školu 

reprezentovat na veřejnosti. Finanční výtěţek je stěţejním zdrojem příjmu rozpočtu SPGŢ. 

Tyto prostředky následně vyuţívá sdruţení k částečné či plné úhradě nezanedbatelného 

mnoţství akcí pořádaných školou. 

Podpořit materiálně i fyzicky další ročníky. Do přípravy aktivně zapojit především studenty 

sexty pod vedením jejich třídního učitele a celého pedagogického sboru. Podpořit jejich píli a 

nadšení. Apelovat na včasný časový rozvrh všech příprav, který umoţní klidný a pohodový 

průběh akce.    

 

V 18.15 odešli paní Kateřina Klášterecká a pan Stanislav Večeřa. 

 

Oslava 25. Výročí existence Gymnázia Židlochovice 

Akce se bude konat 7. 6. 2019. Bude pojata jako „den otevřených dveří“především pro 

současné i minulé studenty a jejich rodiče. 

SPGŢ bylo poţádáno o spoluzajištění cateringu, kapela ev.  hudební doprovod. 

Zatím stále není známa konečná grafická verze nového loga Gymnázia Ţidlochovice ani 

přibliţný návrh památky k uctění bývalého ředitele RNDr. Jiřího Kubeše. 



 

Mimořádné akce a požadavky na čerpání 

Oslava 25. výročí existence gymnázia – vedení SPGŢ je v kontaktu se školou a řeší finanční i 

organizační podporu, výše částky odvisí od zdárného výběru příspěvku, není tedy stanovena. 
Je téţ třeba upřesnit, kdy se bude konat výměnný pobyt s francouzskými studenty, aby bylo 

moţno začlenit do hospodaření Spolku. 
 

Diskuze a různé 

Díky stále obtíţnějšímu vybírání příspěvků povaţuje SPGŢ za velmi přínosné vyrobit osobní 
čipy. 
   

 

 
 
 

 
 

 
 
V Ţidlochovicích 25. února 2019 

 
 

 Mgr. Lenka Otýpková, zapisovatelka                       Mgr. Martina Remešová, 
ověřovatelka 
 

 


